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De Spiegel waar iedereen in moet gaan kijken
 

Gemeente Westland en Westland Verstandig
Politieke zaken zijn niet altijd meteen even duidelijk, toch wil Westland Verstandig helderheid geven. In
begrijpelijke taal, aan alle Westlandse inwoners en ondernemers. Zaken die in de politieke pijplijn zitten,
moeten resoluut worden aangepakt en er zijn vele zaken die anders, beter en sneller geregeld kunnen
worden. Als u die mening ook bent toegedaan, laat het ons weten. Uw ideeën en suggesties zijn welkom,
grote en kleine. Wij kunnen ermee aan de slag. De uitwerking van uw idee of suggestie kan leiden tot
een betere leefsituatie van het Westland en haar inwoners.
Dus laat u horen, wij luisteren naar de burgers en treden daadkrachtig op.
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Gemeente Westland
Naaldwijk, Honselersdijk, Kwintsheul, Wateringen, Poeldijk, Monster, Ter Heijde, Maasdijk,
’s-Gravenzande, Heenweg en De Lier.
Westland Verstandig wil alle inwoners van Westland vertegenwoordigen. Jong en oud willen wij
inspireren om een (politieke) mening te vormen. Uw input is daarbij onontbeerlijk. Zo ontstaat er een
scala aan standpunten waaraan een ieder zich kan spiegelen.

 

Bezoek ons Burgerkantoor ‘s-Gravenzande op werkdagen tussen 13.00 uur en
15.00 uur aan het Marktplein 10 in ’s-Gravenzande of ons Burgerkantoor
Naaldwijk aan de Prinses Julianastraat 43a op dinsdag, woensdag en
donderdag tussen 13.00 uur en 15.00 uur. Ook kan altijd een afspraak gemaakt
worden op 06-53401068 of mailen naar info@duijsens.net.

 

Westland en de verplicht te plaatsen statushouders. Het blijft een dilemma.
Struisvogelgedrag lost het probleem niet op!
Westland is ieder jaar verplicht een door het Rijk opgegeven aantal statushouders op te vangen
en passende woonruimte te geven. In 2023 waren dat 247 personen, in 2024 265 en de
prognose voor 2025 is 164 personen per jaar. In 2026 is de prognose 306 personen. Een
statushouder is een asielzoeker met een verblijfsvergunning. Westland vangt daarnaast vele
honderden Oekraïners op in 5 locaties in Westland. Westland vangt geen asielzoekers op omdat
dat niet kan wegens gebrek aan woonplekken en omdat we wel al de verplicht te huisvesten
statushouders een plek geven. Met dat laatste is Westland Verstandig het eens.
De statushouders zijn in 2023 grotendeels opgevangen in het CarltonHotel (120) en de rest in
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woningen. Westland Verstandig vindt dat de huisvesting van statushouders naast het hotel in
pensions en tijdelijke woningen zoals bij de Oekraïners moet plaatsvinden. Die pensions zouden
moeten komen in bestaande en leegstaande kantoorgebouwen. Ook in tijdelijke flexwoningen.
Die laatste moeten we dan wel ergens kunnen bouwen.
Als gemeente moeten we wel wat doen omdat anders alle beschikbare sociale huurwoningen
zullen moeten worden gegeven aan statushouders. Overigens wijst de gemeente niet toe, maar
onze wooncorporaties, die eigenaar zijn van onze ruim 10.000 sociale huurwoningen. De
wooncorporaties hebben hun eigen beleid en houden zich aan de Rijksregels.
Westland Verstandig wil door andere huisvesting voor statushouders te maken de sociale
huurwoningen laten aan onze inwoners, die vaak al heel lang wachten op een woning.
Er zijn Westlandse politieke partijen die -om de Westlandse kiezers te pleasen- ook de
statushouders willen weigeren, maar dat is niet verstandig, dat weten die partijen natuurlijk ook.
Westland zal dan gedwongen worden door het Rijk, zeker na de eerdere ophef over de weigering
asielzoekers te plaatsen in Westland. Met botweg weigeren zal Westland niet echt veel
opschieten, daar zullen onze woningcorporaties ook niet in meegaan en naast boetes en
verplichte aanwijzingen zullen alle beschikbare sociale huurwoningen dan naar statushouders
gaan. Daar zijn onze inwoners die een woning nodig hebben ook niet bij gebaat. Dat moeten we
niet willen, maar daar is wel nu een verstandige keuze voor nodig. Voorts kunnen we er dan op
rekenen dat de buurgemeenten nog meer zullen aansturen op de verplichte komst van
honderden asielzoekers naar Westland. Willen we dat? Zeker niet, maar zal wel het gevolg zijn
van de insteek van met name LPF, GBW en Forum. De kop in het zand steken voor de echte
problemen klinkt stoer, maar werkt averechts en is zeker niet in het belang van onze inwoners.
Dus een beroep op hen om aan zelfreflectie te doen!
 

Toelichting Ministerie op mogelijke komst 2 kerncentrales op de 1e Maasvlakte
niet echt geruststellend
Op verzoek van Westland Verstandig gaf het Ministerie een toelichting op de komst van 2
kerncentrales dicht bij Westland op de eerste Maasvlakte (ca. 14 km). Het kabinet van CDA /
VVD / D66 / CU heeft dit eerder bepaald. Westland Verstandig vindt dit geen veilige plek en ook
geen goede keuze. Onveilig voor miljoenen inwoners, vlak bij zee met niet voorziene
omstandigheden en meestal wind gericht op Westland. Er hoeft maar iets fout te gaan en onze
inwoners hebben een groot probleem. Voorts kernafval dat 10.000 jaar bewaard moet blijven en
te warm lozingswater. Tot overmaat van ramp wordt ook nog ingezet op verouderde types grote
kerncentrales (zgn. generatie 3+) die elders in het buitenland buiten gebruik zijn gesteld.
Westland Verstandig begrijpt dat deze miljarden euro’s kostende centrales er vooral komen door
lobbyende grote bedrijven die dit soort centrales bouwen, Shell en slappe knieën van D66-, CDA-
en VVD-ministers. Waarom geen kleinere wel op zeker veilige centrales, die een andere
werkwijze hebben en die plaatsen daar waar stroom nodig is in Nederland. Dubbel winst en daar
moet Westland ook voor gaan!

Westland Verstandig legt nog een keer uit de problematiek van de gedwongen
huisvesting van statushouders in Westland. Acties zijn nodig om onze sociale
huurwoningen te ontzien!
 
1. De situatie en problematiek
De gemeente Westland is verplicht alleen al dit jaar honderden statushouders te huisvesten. Dat
is al jaren het geval, zij het dat het aantal ieder jaar fors oploopt. Die verplichting moet Westland
nakomen omdat anders de Provincie ingrijpt. Westland wil geen asielzoekers huisvesten en dan



is het wel strategisch goed om mee te werken aan deze verplichting. Westland kan haar
verplichtingen ook niet ontlopen hoe graag we dat ook zouden willen. Westland kwam, ook toen
CDA / LPF / VVD / CU-SGP bestuurden vóór 2022, die verplichting na door de statushouders te
huisvesten in vrijkomende sociale huurwoningen. In Westland hebben we ca. 10.000 sociale
huurwoningen. Daardoor werden onze eigen inwoners die vaak al heel lang wachten op een
dergelijke woning gepasseerd en dat is natuurlijk krom.
 
2. De andere en nieuwe oplossing
In het coalitieakkoord van Westland Verstandig, GBW en VVD staat dan ook dat huisvesting van
statushouders anders moet plaatsvinden dan in de jaren vóór 2022. Het CarltonHotel werd vanaf
februari  2022 door de gemeente gehuurd voor de huisvesting van Oekraïense vluchtelingen. In
2023 werd het hotel te koop gezet en -naar verluidt- wilde het COA het hotel kopen voor de
opvang van asielzoekers. Daar de gemeente Westland al huurde, kreeg zij bij de verkoper
gedaan dat de gemeente kon kopen. Voor de Oekraïners in het hotel werden snel andere
plekken gevonden (De Lier, Monster, Poeldijk en Honselersdijk). Het hotel ging fungeren voor de
huisvesting van ca. 120 verplicht te huisvesten statushouders, 40 Oekraïners en 10 Westlanders
met urgente woonproblemen. Daarmee konden in 2023 de vrijkomende en nieuwe sociale
huurwoningen naar bij voorkeur Westlandse inwoners. Dat is ook zo gegaan! Westland
Verstandig sprak veel inwoners die gebruik maakten van de noodhuisvesting en die waren
content met de noodopvang. Hetzelfde geldt voor de in het hotel verblijvende Oekraïners en
statushouders. So far so good.
 
3. Gevolgen huisvesting in CarltonHotel
Vanaf de aankoop van het hotel was duidelijk dat de statushouders na ongeveer 6 maanden
moesten doorstromen naar andere behuizing. Na 6 maanden betaalt het Rijk niet meer voor de
huisvesting en ontvangen de statushouders zelf een (lagere) uitkering. Doorstroming zou moeten
plaatsvinden in flexwoningen of tot woningen omgebouwde bedrijfspanden. Het is bekend dat
een aantal locaties in Westland voor flexwoningen werden genoemd, maar bij iedere genoemde
locatie kwam grote weerstand vanuit de omwonenden. Bij bezwaren is de realiteit dat het vele
jaren duurt voordat realisering kan plaatsvinden. Voor Westland Verstandig reden om die locaties
dan maar terug te trekken. Immers de bouw moest snel gebeuren en als dat niet lukt, dan geen
geld en schaarse tijd van onze ambtenaren inzetten maar snel uitkijken naar mogelijke andere
locaties.
 
4. Kantoorpand Tiendweg
Gelukkig komt er nu wel enige beweging. Het kantoorpand naast het hotel kan omgebouwd
worden tot kleine woningen voor statushouders. Het College broedt thans op een nieuw plan. 
 
5. Weinig begrip en uitleg
Natuurlijk bestaat in Westland weinig begrip voor de problemen rondom de opvang van
statushouders. Waarom krijgen zij wel een woning en onze inwoners die al lang wachten op een
woning lijken gepasseerd te worden. Politieke partijen zoals LPF, GBW en zelfs CDA, VVD en
D66 spelen daarop in, tegen beter weten, vanwege mogelijk politiek gewin. Zij framen ook zaken
en keuren alles wat er gebeurt af. Ook die partijen weten immers dat de gemeente Westland de
statushouders wel moet laten wonen. Zij weten dat alle andere oplossingen dan opvang in het
hotel en doorstroming slechter zijn. Immers bij geen hotel of woningen in kantoren zullen alle
jaarlijks beschikbare sociale huurwoningen in Westland nagenoeg allemaal alleen maar aan
statushouders moeten worden toegewezen door onze woningcorporaties. Dat laatste wil toch
niemand, maar zal wel het gevolg zijn van scenario’s die LPF Westland, maar ook de andere



partijen, voorstaan. Ook komen die partijen niet echt met andere oplossingen. Door alleen maar
“tegen” te zijn los je het vraagstuk echt niet op!
 
6. Gewenste lagere aantallen niet des gemeente
Natuurlijk pleit ook Westland Verstandig voor een lagere instroom van asielzoekers in Nederland,
maar helaas gaan we daar niet over. Wellicht dat het nieuwe Kabinet dat wel voor elkaar krijgt.
Als dat lukt, dan zouden we met het hotel en enkele doorstroomlocaties het gedwongen
huisvestingsprobleem kunnen tackelen. Bedacht moet ook worden dat statushouders liever in
een grotere stad willen wonen en ook nu zien we al veel van hen in die richting vertrekken vanuit
het hotel. Zij tellen wel mee in de verplicht te huisvesten statushouders.
 
Als u vragen hebt over het vorenstaande neemt u dan contact op 06-53401068 of
info@duijsens.net.

 
Meerderheid Raad volgt Westland Verstandig niet in haar initiatief om onze
inwoners via een referendum over belangrijke zaken haar mening te geven
Inwoners, maar ook de Raad zouden in belangrijke de Westlandse inwoners rakende zaken de
mogelijkheid moeten krijgen via een referendum ja of nee te kunnen zeggen. Vele andere
gemeenten kennen die mogelijkheid wel en hielden al referenda. Zo gaan de Amsterdammers op
6 juni 2024 -gelijk met de Europese verkiezingen- een uitspraak doen in een referendum over
groenplannen, konden de inwoners van De Ronde Venen kiezen tussen renovatie oude
gemeentehuis of bouw nieuw gemeentehuis en de inwoners van Arnhem konden een oordeel
geven over het afvalbeleid. Zo maar onderwerpen die ook in Westland spelen of speelden.
Westland Verstandig meent dat door de mening van de inwoners te vragen over belangrijke
zaken er meer draagvlak is en de inwoners zich meer herkennen in besluiten die door het
gemeentebestuur genomen worden. Ook kan een referendum een correctie betekenen vanuit de
samenleving op de meerderheid van de Raad. Immers niet alleen de Raad kan een referendum
willen, maar ook kunnen een aantal inwoners om een referendum vragen.
Alle partijen in de Westlandse Raad -behalve FvD- willen geen referendum om diverse
uiteenlopende redenen. Niet nodig volgens CDA en LPF, want burgerparticipatie is voldoende.
GBW meent dat iedere raadsverkiezing om de 4 jaar al een referendum is. D66 vond het
overbodig en gevaarlijk vanwege de mogelijke onderwerpen waar een referendum over
gehouden zou kunnen worden (bijv. het asielbeleid van de gemeente). Andere partijen wilden
gewoon er niet aan en gaven geen duidelijke reden. Kortom de Raad wilde geen referendum,
maar een echte reden waarom niet, was er niet!
Westland Verstandig vatte het debat tijdens de raadsvergadering samen dat het erop lijkt dat
tegenstanders bang zijn voor de mening van de inwoners en door het referendum hebben zij het
niet meer voor het zeggen. Duidelijk was dat de meerderheid van de Raad nog niet rijp is voor
een grotere rol van onze inwoners bij belangrijke keuzes.
Westland Verstandig kondigde al -gezien de negatieve houding van de Raad- aan dan maar te
kiezen voor de second best oplossing. Beter iets dan niets. Zij diende voor de volgende
raadsvergadering een voorstel in om in ieder geval de inwoners de mogelijkheid te geven bij
bepaalde te maken keuzes via een te houden enquête of op een andere wijze, hun mening te
geven.
Maar even afwachten of de nieuwe Raad na maart 2026 de inwoners wel meer kansen wil bieden
over bepaalde keuzes mee te praten via een referendum en dan weer opnieuw proberen!
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In de nabije toekomst vooral de nadruk leggen op de bouw van woningen die
onze inwoners echt vragen
Jaarlijks worden in Westland vele honderden woningen gebouwd. Toch zien we dat er een
enorme vraag blijft in Westland naar starterswoningen, goedkope huur- en koopwoningen,
groepswoningen, levensloopbestendige seniorenwoningen en woningen voor inwoners die snel
een dak boven het hoofd nodig hebben. Seniorenwoningen, zowel kleinere luxe appartementen
als grondgebonden woningen met 1 of 2 slaapkamers. Doorstroming komt alleen op gang als de
doorstromer een goede nieuwe geschikte en aantrekkelijke nieuwe woning wordt geboden en bij
huur met de mogelijkheid van huurtoeslag. Jarenlang is niet echt gebouwd waaraan in Westland
schreeuwende behoefte is. Natuurlijk moeten ook duurdere huizen gebouwd worden, omdat
anders geen ontwikkelaar gaat bouwen, maar niet zoveel!
Westland Verstandig meent dat in Westland per se op korte termijn gestart moet worden met de
bouw van woningen die onze inwoners vragen. Ook zullen bestaande plannen wellicht aangevuld
moeten worden met goedkope woningen en moet bij bestaande huizen meer mogelijk gemaakt
worden (zoals splitsen, meer inwoning mogelijk maken). De bouw door het College van een extra
appartementencomplex met 48 sociale huurwoningen in Poeldijkerhout is een eerste goede
uitwerking van aanvullende plannen. Maar het gemeentebestuur moet echt overgaan tot het
realiseren of doen realiseren van huizen die onze inwoners echt nodig hebben. Alleen zo lossen
we ons vraagstuk op. Meestal is het niet hebben van bouwgrond de reden van de stagnatie.
Westland Verstandig meent dat inhaalslagen gemaakt moeten worden. Daarvoor moet grond die
nu nog de glastuinbouwbestemming heeft en niet echt meer bijdraagt aan de glazen stad,
worden ingezet. Dat is grond die ondertussen € 50,= en € 80,= per m2 kost en dan is het ook
mogelijk om goedkope woningen te bouwen. Of meer huizen toestaan op vrijkomende kavels. Er
is tijdsdruk. Westland Verstandig wil meters maken en dus aan de slag!

Eindelijk concrete voortgang uitbreiding verpleeghuisbedden in Westland en
ook wordt door de gemeente de motie van de terugkeer van de nacht- en
weekendapotheek in Westland uitgevoerd
In Duinhof in Ter Heijde 2 verpleeghuisbedden extra, in Waelpolder in ‘s-Gravenzande 64 nieuwe
verpleeghuisbedden en 6 zgn. extramurale plekken, de Rozenhof in Naaldwijk 48-64 nieuwe
verpleeghuisbedden, de Naaldhorst in Naaldwijk 80 nieuwe verpleeghuisbedden en 40 nieuwe
verpleeghuisbedden voor geriatrische revalidatiezorg en de Kreek 48/60 nieuwe
verpleeghuisbedden. Westland Verstandig dringt aan op spoed omdat de nood nu hoog is en het
niet langer geaccepteerd kan worden dat inwoners die zorg nodig hebben buiten Westland
gedwongen verpleegd worden. Gelukkig zijn ook het College van B&W, de zorgaanbieders en het
Zorgkantoor dat inmiddels met ons eens. Dus nu snel uitvoeren!
Het College van B&W heeft besloten dat ze snel uitvoering geeft aan de Westland Verstandig-
motie door met DSW en het Zorgkantoor te gaan praten over de terugkeer van de nacht- en
weekendapotheek. Voor een 100.000 plus gemeente is een dergelijke apotheek echt nodig en we
horen te veel terechte klachten daarover van onze inwoners. Nu moet nog steeds naar Delft of
Schiedam gereden worden en voor inwoners die al zorg nodig hebben en die direct medicijnen
nodig hebben, is dat echt bezwaarlijk en lastig te doen. Dat moet veranderen en Westland
Verstandig doet ook een beroep op de apothekers in Westland om zich positief op te stellen.

Westland Verstandig en enkele van haar fractieleden dienden een zienswijze in
tegen voornemen 1 of zelfs 2 kerncentrales te bouwen op de Maasvlakte
Het huidige kabinet is aan het onderzoeken waar twee kerncentrales moeten komen. Daarbij
wordt sterk gedacht aan de 2e Maasvlakte die natuurlijk niet ver ligt van Westland. Zouden de
plannen doorgaan, dan heeft dat direct gevolg voor de leefomgeving en de veiligheid van onze



inwoners. Belangrijk is dan zeker dat de gemeente Westland nauw betrokken wordt bij het
proces. Omdat niet duidelijk was of de gemeente bijtijds een zienswijze indiende, hebben wij dat
maar zelf gedaan.
Uiteraard is het een terechte vraag of de locatie -gezien de nabijheid van Westland en rekening
houdende dat we in het dichtstbevolkte deel van Nederland wonen- wel de meest geschikte is.
Voorts is het belangrijk en -en dat geldt los van de locatie- dat voor het juiste type kerncentrale
wordt gekozen en niet op de kosten wordt gelet. Naar verluidt is het Kabinet niet overtuigd van de
noodzaak van dat laatste.
Op aandringen van Westland Verstandig komt het betrokken Ministerie medio april een
toelichting geven voor de Raad. Wij zullen vragen dat deze bijeenkomst voor de inwoners
toegankelijk zal zijn.

Westland Verstandig organiseerde op 6 april 2024 weer een leuke middag voor
de bewoners van Careyn Woerdblok
Leuke optredens van Britt en Kees uit de Lier en het vermaarde Westlands Kassenbouwerskoor.
En uiteraard de gebruikelijke taart en advocaatjes met slagroom met lekkere hartige hapjes.
De leden van Westland Verstandig organiseren dat tenminste 6 keer per jaar in onze Westlandse
woonzorgcomplexen of verpleeghuizen. Zij verzorgen die middagen met veel enthousiasme. Er
wordt dan ook erg veel gepraat met bewoners en familieleden in een zeer ontspannen sfeer.
Dit keer waren we te gast in het zeer gezellige Careyn Woerdblok. Van half 3 tot half 5 en daarna
een aangename nazit met enkele bewoners.
Met enorm veel dank aan de enthousiaste vrijwilligers. Ook veel dank aan Cindy en Linda. Het
was weer, dankzij hen, een zeer geslaagde middag. De vele meezingende bewoners en hun
waardering maken dat we uitkijken naar de volgende keer. We gaan ook snel terug naar het
Woerdblok.
 

Op 29 juni 2024 gaan we naar De Triangel in De Lier.
 



Hoog tijd om het gesprek aan te gaan!
Veel inwoners van Westland zijn negatief gestemd over het gemeentebestuur. De meeste
politieke partijen zijn dat ook, terwijl ze zelf deel uitmaken van de gemeente en in de afgelopen
periodes partijen als CDA en LPF aan het roer stonden en de diverse vraagstukken niet oplosten,
maar groter lieten worden. Nu voor het eerst in deze bestuursperiode worden acties ondernomen
om te komen tot de bouw van starterswoningen, geschikte woningen waarin onze senioren willen
doorstromen, niet alleen maar dure woningen bouwen maar sociale huur en koop, worden
verkenningen gedaan om tot groepswonen te komen, worden goede stappen gezet naar betere
voorzieningen, naar beter en meer groen etc.
Westland is 9.000 ha groot waarvan 1.000 ha water en bijna 5.000 ha voor de glastuinbouw. Dus
3.000 ha voor wonen, groen, recreatie, bedrijven, wegen etc. Westland telt 48.000 huizen en
heeft 114.000 inwoners. Tot 2030 zitten 7.700 nieuwe huizen in de pijplijn, dus bijna 1.000 nieuwe
huizen per jaar. Er gebeurt dus best wel veel. Alleen bouwen we niet genoeg goedkope huizen
voor onze inwoners. Westland Verstandig wil dat echt anders. De politieke onwil om met locaties
zoals de HOT-locatie akkoord te gaan door alle politieke partijen inclusief onze coalitievrienden,
spreekt boekdelen. Als daarvoor tuinbouwgrond nodig is, dan moet dat kunnen!
Westland Verstandig blijft daarnaast doorgaan met het pogen goedkope woningen (huur van ca
€ 600,-- per maand en koop tot max € 280.000,--) te realiseren. Recent lukte dat wel in Poeldijk
bij de ABC-rotonde aan de Nieuweweg (48 sociale huurwoningen) en lukt dat -waarschijnlijk- ook
voor 200 verplaatsbare starterswoningen op het terrein van de Horti Campus eind 2024/ begin
2025.
Westland Verstandig is ook voor de ombouw naar woningen van het kantorencomplex naast het
Carlton otel in Naaldwijk. De eerste poging lukte niet omdat de politieke partijen tegenwerkten,
maar hopelijk komt het College met een nieuwe verstandige opzet. De keuze tussen leegstand
versus kantoren en gebruik als woning waar Westland grote behoefte aan heeft, is natuurlijk snel
gemaakt.
Westland Verstandig vindt echt dat het gesprek gevoerd moet worden in Westland wat we nodig
hebben en wat we gaan doen. De kop in het zand steken of struisvogelgedrag van politieke
partijen voor bijvoorbeeld de verplichting statushouders een huis te geven kan, maar zal het
probleem niet oplossen. Fiere taal dat we dat niet gaan doen, is enkel bühnetaal want alle
politieke mensen in Westland weten dat dat moet en als we dat als gemeente niet doen of niet
meewerken met onze woningcorporaties, we de regie op plaatsing kwijtraken en onze inwoners
het kind van de rekening zijn. Westland Verstandig wil dat laatste zeker niet. Ook hier zal het
gesprek over moeten gaan!



Artikel 42-vragen
 

25 maart 2024

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake gemeentelijke monumenten op de Algemene Begraafplaats aan de Geestweg in
Naaldwijk
 
Vraag 196 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
Bij onze fractie komen vragen binnen over de Algemene Begraafplaats aan de Geestweg in
Naaldwijk.
 
Het hek zou monumentaal zijn en in 2006/2007 heeft Dorp, Stad en Land een beoordeling
gegeven dat delen van de Algemene Begraafplaats als monumentaal moeten worden
aangemerkt. Er bestaat in ieder geval geen duidelijkheid over wat wel en niet tot het monument
behoort en of met name de oude graven / stenen monumentaal zijn. Op dit moment zouden ook
werkzaamheden uitgevoerd worden.
 
De navolgende vragen:
 

1. Wat is de gemeente van plan te gaan doen in het oude deel van de Algemene
Begraafplaats aan de Geestweg?

2. Kan het College aangeven wat exact als monumentaal beschermd is op de betreffende
begraafplaats?

3. Worden monumentale graven geruimd of worden die ontzien ongeacht of deze nog een
rechthebbende hebben?



4. Kan duidelijkheid gegeven worden over het ruimingsbeleid op delen van de begraafplaats
waar monumentale graven met cultuurhistorische waarde liggen en wat gebeurt er dan
met de tussenliggende graven?

5. Wat gaat er gebeuren met de ruimte tussen de monumentale graven. Worden die weer
opnieuw hergebruikt voor nieuwe graven?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.

25 maart 2024

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake complex Witte Brug Poeldijk
 
 
Vraag 197 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
Onze fractie wordt benaderd door Westlandse jongeren die tijdelijk wonen in het complex van de
Witte Brug in Poeldijk.
 
Zij zijn opgeschrikt door de inhoud en teneur van de LPF artikel 42 vraag over de verpaupering
van de Witte Brug en het bijvoegen door LPF van vermoedelijk oude foto’s van vóór de verhuur
aan hen door Ad Hoc. LPF pleit voor snelle sloop of plaatsen van hoge hekken en een einde
maken aan de “zichtbaar zijnde verpaupering”. De 15 Westlandse jongeren die er wonen achten
deze vragen onjuist en ongegrond. Zij allen zijn enorm blij met deze woningen die er aan de
binnenzijde goed uitzien. Binnenkort vertellen ze hun positieve verhaal ook in het Nieuwsblad
Westland en hoe blij ze zijn dat ze daar tijdelijk mogen wonen.
 
De bewoners stuurden onze fractie foto’s toe van de situatie per heden.

Westland Verstandig wil natuurlijk ook dat de nieuwe eigenaar snel wonen met zorg, zoals
beloofd, gaat ontwikkelen maar zolang dat nog niet gebeurt, dat 15 Westlandse jongeren de kans
moeten krijgen hier tijdelijk te wonen. Ten onrechte wordt vanuit een politieke partij - los van de
voorziene bouw- aangedrongen op sloop of plaatsing hoge hekken. Vreemd omdat alle politieke
partijen roepen dat Westland starterswoningen moet bouwen, maar als het daar echt om gaat
dan blokkeert men met onjuiste argumenten een goed plan voor de bouw van starterswoningen
aan de Middel Broekweg en bestaat kritiek op het tijdelijk gebruiken door jonge Westlandse
starters van gebouwen zoals de Witte Brug en worden allerlei mistoestanden geframed.
 
De navolgende vragen:
 

1. Is het College het met de fractie van Westland Verstandig eens dat dit soort percelen en
gebouwen die wachten op nieuwbouw nou net in gebruik gegeven moeten worden aan
onze Westlandse jonge starters die dringend om woonruimte verlegen zitten?



2. Welke eisen en voorwaarden stelt de gemeente aan dit soort tijdelijke ingebruikgeving door
in dit geval Ad Hoc die het beheer voert namens de eigenaar?

3. Is het College bereid om identieke tijdelijke verhuur te bevorderen in gebouwen elders in
Westland die wachten op sloop en nieuwbouw en daartoe overleg te voeren met de
eigenaren?

4. Houdt de gemeente ook toezicht op de wijze van gebruik? In Poeldijk bij de Witte Brug
staat ook nog een ander deel dan het deel waar nu de jongeren wonen leeg en in dat deel
is de asbest verwijderd en ziet er minder goed uit. Kunnen daar -na enig herstel- wellicht
ook tijdelijk jongeren gehuisvest worden?

5. Eerder vroeg Westland Verstandig naar de stand van zaken van de eventuele nieuwbouw
op deze locatie en waardoor het allemaal zo lang weer moet duren. Dat doen we nog maar
weer een keer. Dus hoe staat het ermee?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.

28  maart 2024

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van



artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake tentoonstellen van vier geschonken aquarellen in het gemeentekantoor
 
Vraag 198 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
Onze fractie wordt benaderd door inwoners van Westland die ook een brief toezenden van 31
maart 1982. Een viertal kostbare aquarellen zijn aan de gemeente destijds nagelaten onder
voorwaarden. Een van de voorwaarden was dat de aquarellen “een zodanige plaats in de hal van
het (nieuwe) raadhuis krijgen, dat zij door het publiek tijdens de openstelling van het raadhuis
kosteloos kunnen worden bezichtigd”.

De gemeente ’s-Gravenzande heeft destijds die voorwaarde geaccepteerd en de aquarellen zijn
ook in ’s-Gravenzande in het gemeentekantoor in de publiekshal terechtgekomen. Echter vanaf
het moment van de verhuizing zijn de aquarellen niet zichtbaar. Weliswaar werd aangegeven dat
de aquarellen in een vitrinekast in de hal van het gemeentekantoor geplaatst waren, maar daar
zijn ze op dit moment in ieder geval niet vindbaar.
 
Dit leidt tot de volgende vragen:
 

1. Waar zijn de aquarellen en waarom wordt de voorwaarde zoals die destijds gesteld is niet
nagekomen?

2. Is het College bereid om de aquarellen wederom op een zichtbare plek in het huidige
gemeentehuis aan de Verdilaan tentoon te stellen?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.



2 april 2024

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake initiatief Provincie “100 bomen voor minimaal 100 jaar”
 
Vraag 199 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
De Provincie Zuid-Holland wil in Zuid-Holland 100 bijzondere bomen planten die meer dan 100
jaar oud kunnen worden. Gezocht wordt naar plekken waar een goed gekozen boom het
landschap beter kan maken. De Provincie vraagt om geschikte locaties. Een oude boom is net
zoveel waard als ca. 100 jonge bomen. Een oude boom is van grote waarde voor het leefklimaat.
Een boom wordt in Nederland maar gemiddeld 35 jaar oud. Nodig is een goede start van een
boom, de juiste soort en plek, voldoende ruimte. Aangeraden wordt om de (buurt)boom een
naam te geven en de boom aan een Westlands dorp te verbinden op een opvallende plek. De
kosten van de bomen worden betaald door de Provincie.
 
Westland Verstandig meent dat de gemeente Westland hier snel het initiatief moet nemen om de



Provincie in ieder geval enkele bomen te laten plaatsen in onze dorpen en eventueel
nieuwbouwwijken. Eventueel dienen onze inwoners en Natuurlijk Delfland of andere natuurclubs
gevraagd te worden met suggesties te komen. Het is kort dag, dus haast is geboden!
 
Dit leidt tot de volgende vragen:
 

1. Is het College bekend met het initiatief van de Provincie “100 bomen voor minimaal 100
jaar”?

2. Is het College bereid snel meerdere locaties aan te melden in Westland bij de Provincie
over plek en soort en daarover ook de inwoners en in ieder geval Natuurlijk Delfland te
betrekken?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.

2 april 2024

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake nachtapotheek in Westland
 
Vraag 200 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
Een aantal partijen vragen om een nachtapotheek en terecht. Westland heeft als een 100.000
plus gemeente een dergelijke voorziening echt nodig. Er wordt op dit moment wel aan gewerkt
begrijpen wij, maar dat zou allemaal veel sneller moeten. Onderstaand een bericht van een
inwoner van Westland wat hij heeft meegemaakt:
“Op 10 maart jl., heeft mijn vrouw haar heup gebroken, is direct geopereerd, (74 jaar) maar door
complicaties, o.a., veel pijn was ik genoodzaakt de dokterspost in Naaldwijk te bellen om 04.00
uur. 18 maart jl., na een uitgebreid telefonisch consult werd mij aangeraden om naar een
apotheek te gaan waar dan de geschikte medicatie gereed lag. Schiedam? Den Haag? O ja
Reinier de Graaf in Delft was ook een optie, maar dat zou zeker 90 minuten duren voor ik weer
thuis was en haar alleen moeten laten. Ik ben pas 79, maar gelukkig wel vervoer. Na veel wikken
en wegen had ik om 08.00 de medicatie. Al met al een onverkwikkelijke zaak, dus actie gewenst.
Stel dat ik geen eigen vervoer had , hoe los je dit dan op……..voor veel mensen is dit ‘s nachts
een probleem. Enige actie is wel gewenst. Ook zou het thuis bezorgen in deze uren dan tot een
mogelijkheid moeten kunnen behoren.”
 
Dit soort berichten zijn toch hartverscheurend en het lijkt allemaal zo onnodig omdat een nacht- /
weekendapotheek toch best wel zou moeten kunnen komen. De Westlandse apothekers en de
gemeente zouden toch in staat moeten zijn een dergelijke voorziening weer terug te brengen
naar Westland.
 
Dit leidt tot de volgende vraag:
 
-        Hoe ver staat het met de nachtapotheek?



 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.
 

17 april 2024

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake opnieuw de nacht- en weekendapotheek voor onze Westlandse inwoners
 
Vraag 201 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
In het AD van 12 april jl. is een artikel geplaatst waarbij de directeur van de centrale
huisartsenpost Westland in Naaldwijk aangeeft, dat een nachtapotheek Westland te duur is en
ook onnodig is. Hij weet wel te melden dat 15% van de mensen die vanuit de huisartsenpost een
recept meekrijgen, buiten Westland medicijnen haalt. Klachten zijn hem niet bekend en die
klachten zoals door Westland Verstandig al een paar keer beschreven in vragen, komen zelden
voor. “Als dat er vier per jaar zijn, dan is dat heel veel”.
 
Toch krijgt Westland Verstandig maandelijks meerdere klachten binnen van meestal oudere
inwoners die onthand zitten omdat ze niet de dringend benodigde medicijnen kunnen ophalen en
dat ook geen bezorging plaatsvindt.
 
Het gaat er om dat Westland met haar 114.000 inwoners een voorziening zoals een nacht- en
weekendapotheek gewoon dient te hebben. De plaatselijke apothekers dienen zich daarvan
bewust te zijn en voorts zal ook het Zorgkantoor haar medewerking dienen te verlenen. Vandaar
dat publicaties zoals nu van de directeur van de centrale huisartsenpost Westland niet positief
zullen bijdragen aan een voorspoedig overleg zoals het College dat wel aan de Raad heeft
beloofd.
 
Dit leidt tot de volgende vragen:
 

1. Zijn gegevens bekend uit Schiedam en Delft en mogelijkerwijs Den Haag, van
respectievelijk het Vlietlandziekenhuis, Reinier de Graaf en Haga Ziekenhuis over hoeveel
Westlanders daar ’s nachts en in de weekenden medicijnen ophalen? Die informatie zou
toch voorhanden moeten zijn.

2. Deelt het College de mening van de directeur van de centrale huisartsenpost Westland dat
een nachtapotheek Westland niet nodig is?

3. Waarom is het wel mogelijk in Den Haag, Schiedam en Delft om een nachtapotheek te
hebben en in Westland niet?

4. Is te voorzien –zoals de directeur wel aangeeft in het betreffende artikel- dat een nacht- en
weekendapotheek ten koste zal gaan van de zorgverlening die nu plaatsvindt in de
centrale huisartsenpost?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde



termijn.

Burgerkantoren Westland Verstandig 
Wilt u met één of meer fractieleden een gesprek, kom langs. U kunt altijd ook een
afspraak maken per telefoon of per mail of app. U kunt dan klachten / meldingen
doen, maar zeker ook goede ideeën doorgeven voor een betere gemeente Westland.
Of kom gewoon een bakkie doen en laat u bijpraten over onze ambities en plannen
voor de komende tijd!

Bezoek ons Burgerkantoor ‘s-Gravenzande op werkdagen tussen 13.00 uur en
15.00 uur aan het Marktplein 10 in ’s-Gravenzande of ons Burgerkantoor
Naaldwijk aan de Prinses Julianastraat 43a op dinsdag, woensdag en
donderdag tussen 13.00 uur en 15.00 uur. Ook kan altijd een afspraak gemaakt
worden op 06-53401068 of mailen naar info@duijsens.net.
 

mailto:info@duijsens.net


Wij gaan langskomen bij u
Westland Verstandig weet graag wat er leeft bij
de inwoners. Wij gaan de Westlandse dorpen in
om te horen wat er leeft, wat nog beter kan en
welke informatie ontbreekt. Onze
vertegenwoordigers komen dan langs.
 

En wat nu?
In Westland is op veel gebieden nog erg veel
werk aan de winkel. Uiteraard zijn we trots op
Westland en haar inwoners. Dat maakt ook dat
we de bestaande vraagstukken nu moeten
beetpakken en niet naar de toekomst moeten
doorschuiven. Belangrijk voor jong en oud en
iedereen daartussen.
 
 

Inschrijven. Wilt u, vrienden / kennissen/
familie de Spiegel ook ontvangen, geef
bericht!
Wilt u graag op de hoogte zijn van de laatste nieuwtjes van
Westland Verstandig, schrijf u dan in om deze SPIEGEL
VAN WESTLAND te ontvangen. Dat kan door naar onze
website te gaan of per mail of telefonisch of bij een bezoek
aan één van onze Burgerkantoren. U ontvangt dan

Indien u geen
e-mail meer
wenst te
ontvangen
(AVR/GDPR)
gaarne melden.



geregeld de SPIEGEL in uw mailbox. Wilt u ideeën,
suggesties of opmerkingen maken, laat het ons weten. 

Bij voorbaat
dank!

Tel.nr. 06-53401068 mail: info@duijsens.net
website: www.westlandverstandig.nl 

Copyright © 2024 WestlandVerstandig, All rights reserved.

Wil je iets aanpassen aan het ontvangen van onze emails?
Je kan de instellingen hier updaten of je uitschrijven van deze
lijst.

 

Westland Verstandig
Burgerkantoor Naaldwijk
Pr. Julianastraat 43a, Naaldwijk
Geopend op dinsdag-, woensdag- en donderdagmiddag tussen
13.00 uur en 15.00 uur

Burgerkantoor ’s-Gravenzande
Marktplein 10, 's Gravenzande
Geopend op werkdagen tussen 13.00 en 15.00 uur.

U kunt uiteraard altijd bij ons een afspraak maken voor een
gesprek. U kunt dat via e-mail adres of telefoonnummer 06 -
53401068 doen.
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